
   
 

  

VEREJNÁ DISKUSIA 
 
 

o budúcom využívaní frekvencií  
z frekvenčného pásma 450 MHz 

 
 

     Úrad pre reguláciu elektronických komunikácií a poštových služieb (ďalej len „úrad“) ako 
národný regulátor a cenový orgán v oblasti elektronických komunikácií zodpovedný, okrem iného,   
aj za správu frekvenčného spektra, zvažuje budúce využívanie frekvencií z frekvenčného pásma 
450 MHz.   
 

Úrad v roku 2017 uskutočnil verejnú konzultáciu o budúcom používaní frekvencií 
alokovaných pre verejné siete z frekvenčného rozsahu 451,31 MHz – 455,73 MHz / 461,31 MHz – 
465,73 MHz a možnosti rozšírenia tohto frekvenčného úseku o veľkosti 2×4,42 MHz na frekvenčný 
úsek o veľkosti 2×5 MHz.  

 
Na základe výsledkov verejnej konzultácie realizovanej v roku 2017, ako aj podpory 

efektívneho používania frekvencií sa úrad rozhodol rozšíriť súčasný frekvenčný úsek určený pre 
verejné siete na frekvenčný úsek 451 – 456 MHz / 461 – 466 MHz, čo predstavuje frekvenčné pásmo 
E-UTRA 72.  

 
Úrad uskutočňuje túto Verejnú diskusiu s cieľom zistiť záujem poskytovateľov verejných 

elektronických komunikačných služieb o využívanie frekvencií z tohto frekvenčného pásma 
a nastavenia vhodných podmienok pre jeho prideľovanie a využívanie.   

 
Svoje stanoviská k otázkam definovaným úradom, ako aj pripomienky a návrhy nad rámec 

týchto otázok, prosím, predložte v písomnej alebo elektronickej forme na adresu: 
 
 

 
Príspevky do verejnej konzultácie je možné zasielať v tlačenej forme na adresu: 
 
Úrad pre reguláciu elektronických komunikácií a poštových služieb  
Továrenská 7, P. O. Box 40  
828 55 Bratislava 24  
 
alebo v elektronickej forme na e-podatelna@teleoff.gov.sk v termíne do 19.11.2020. 
 
 
 
V Bratislave, dňa 04. novembra 2020 
                                                                                                    
 
 
 
 
        Ing. Milan Mizera 
 riaditeľ odboru správy frekvenčného spektra 
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